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Beste Dhr. Piket, 

 

Hierbij de beantwoording van de gestelde vragen over de SUVIS subsidie ten aanzien van de 

luchtkwaliteit in scholen.  

 

1. Hoeveel scholen de 30% subsidie voor luchtkwaliteit verbetering hebben aangevraagd? 

➢ Er heeft nog geen school een officiële aanvraag ingediend. Wel zijn we met het Regius 

College in gesprek om een aanvraag te kunnen doen welke dan meegaat in de 

tweede subsidie ronde. 

 

2. Hoeveel scholen er problemen hebben met de luchtkwaliteit? 

➢ Er zijn vijf scholen inclusief het Regius die hebben aangegeven problemen te hebben. 

Voor drie scholen geldt dat ze een aanvraag hebben gedaan voor nieuwbouw of 

renovatie. Twee scholen stonden over twee jaar in het meerjarenplan maar hebben we 

om deze reden naar voren gehaald omdat het anders een verloren investering zou zijn. 

 

3. Welke middelen de gemeente heeft om de scholen te ondersteunen met financiële 

middelen, omdat het rijk maar 30% subsidie versterkt 

➢ De gemeente heeft geen financiële middelen gereserveerd. Hiervoor zullen we voorstel 

bij de raad indienen zodra we voldoende beeld van de te nemen maatregelen en 

kosten hebben. 

 

De portefeuillehouder,  

 

Sigge van der Veek 

29 april 2021 


